
JEGYZŐKÖNYV

Készült: Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán és Szociális
Bizottsága 2024. április 23-án tartott nyilvános üléséró7.

Az ülés helye: Békési Polgármesteri Hivatal kistanácskozó terme
Békés, Petőfi u. 2. I. emelet

Ijazoltan távol: Deákné Domonkos Juliatina, Csibor Géza és Juhos János képviselő.

Jelen vannak: A mellékelt jelenléti ív szerint

Mucsi András bizottsági elnök: Köszöntötte a bizottság ülésén megjelenteket. Megállapította,
hogy a bizottság határozatképes, mivel 7 főből 4 fő jelen van, így a nyilvános ülést megnyitotta.
A kiküldött napirendhez volt módosítójavaslata. Kérte, hogy az Ny/23. jelzésű- „Elő szerződés
kötése a 4. számú fogorvosi körzet vonatkozásában” tárgyú előterjesztést vegye fel a napirendre
a Humán és Szociális Bizottság, és a nyílt ülés végén a bejelentések előtt tárgyalja meg.
Kérem, hogy szavazzanak a napirendre vételről.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok s:áma. 4fő

- Megállapította, hogy a bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsá2a

44/2024. (IV.23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága úgy dönt,
hogy az „Előszerződés kötése a 4. számú fogorvosi körzet vonatkozásában” előterjesztést
felveszi napirendjére, és nyílt ülésen tárgyalja.

Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azonnal

Táry: Napirendi pontok elfogadása és ajegyzőkönyv hitelesítő megválasztása

Mucsi András bizottsági elnök: További módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta
a meghívóban szereplő napirendi pontokat az előbbi szavazást is figyelembe véve és a bizottság
üléséről készített jegyzőkönyvet Vidáné Endrődy Ildikó bizottsági tag írja alá hitelesítőként.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma. 4fő

- Megállapította, hogy a bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:



Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsája

45/2024. (IV.23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága a 2024. április
23. napján tartott ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:

NAPIRENDI PONTOK:

Nyilvános ülés:

1 . Az Önkormányzat 2023 . évi zárszámadásáról szóló rendeletének elfogadása
Eló’készítette.Tárnok Lászlóné jegyző,

Kovács Szilvia osztályvezető

2. A gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 2023. évi ellátásának átfogó értékelése
Előkészítette: Dr. Szabó-Bimbó Mária osztályvezető

Kádasné Öreg Julianria igazgató

3. Tájékoztató a Békés Városi Szociális Szolgáltató Központ 2023. évi munkájáról
Előterjesztő’: Kádasné Öreg Julianna igazgató

4. A Békési Férfi Kézilabda Kft. 2023. évi tevékenységéről szóló szakmai ás pénzügyi
beszámoló és a 2024. évi üzleti terv elfogadása
Előkészítette: Nagy Richárd ügyvezető

5. A Békési Kézilabda Sport Kft. 2023. évi tevékenységéről szóló szakmai és pénzügyi
beszámoló és a 2024. évi üzleti terv elfogadása
Előkészítette: Nagy Richárd ügyvezető

6. A Békés Turisztikai és Szolgáltató Kft. 2023. évi tevékenységéről szóló szakmai és
pénzügyi beszámoló és a 2024. évi üzleti terv elfogadása
Előkészítette: Bak Adám ügyvezető

7. A Békés Városi Kulturális Nonprofit Kft. 2023. évi tevékenységéről szóló szakmai és
pénzügyi beszámoló és a 2024. évi üzleti terv elfogadása
Előkészítette: Dr. Pappné Darida Andrea ügyvezető

8. Előszerződés kötése a 8-as számú háziorvosi körzet vonatkozásában
Előkészítette: Dr. Szabó-Bimbó Mária osztályvezető

9. Előszerződés kötése a 4. számú fogorvosi körzet vonatkozásában
Előkészítette. Dr. Szabó-Bimbó Mária osztályvezető

10. Bejelentések

A bizottság jegyzőkönyv hitelesitőnek Vidáné Endrődy Ildikó bizottsági tagot választja meg.
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1.napirend tárgya: Az Önkormányzat 2023. évi zárszámadásáról szóló rencieletének
elfogadása

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az MÖtV. 52. (1) bekezdésJ) pontja ciJapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Kérdezte, hogy van —e bármilyen kiegészítés az anyaghoz?
Hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, elfogadásra javasolja a határozati
javaslatot és a rendelet-tervezetet a bizottság részéről.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 4 Jő’.

- Megállapította, hogy a bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

46/2024. (IV. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága
elfogadásra javasolja a Képviselő- testületnek az önkormányzat 2023. évi zárszátnadásáról
szóló előterjesztésben szereplő határozati javaslatot és rendelet tervezetet.

Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azonnal

2.napirend tár2va: A gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 2023. évi ellátásának átfogó
értékelése

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőlcönyvhöz az MÖtV. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Kérdezte, hogy van —e bármilyen kiegészítés az anyaghoz?

Vidáné Endrődy Ildikó bizottsági tag: Nagyon értékes és részletes beszámoló volt. Nagyon
hatékony az együttműködésük a családsegítővel az iskolák részéről. Egyre kriminálisabb a
környezetükben a gyerekekkel való problémák. Az elhanyagolás és az internet világa az, ami
fertőzi őket és még az illegális dohánytermékek és egyéb termékek is rossz irányba viszik őket.
Az orvosi rendszernek a működtetését Újra erősíteni kellene.

Mucsi András bizottsági elnök: Az anyagból kivehető, hogy nagyon komolyan lecsapódik ez
a helyzet a Dr. Hepp iskola részéről. Jövőbeli vízióként megfogalmazta azt, hogy hátha
átgondolásra kerül az otthonházas rendszer és így nem Békés lesz ennek az egyik gócpontja.
Az állami iskolánkat teljesen tönkre teszi ez a dolog.

Vidáné Endrődy Ildikó bizottsági tag: Nem mindig velük van a gond. A különböző szexuális
bűncselekmények kapcsán szigorítások, vezetőváltások történtek. A legnagyobb probléma, az
a szökés. Amikor nem találják a gyereket, akkor hívják a gyámot és elküldik iskolába a
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gyereket, de nem az iskolába megy a gyerek, hanem visszaszökik haza. Eltűnt gyerekek is
vannak és ezért volt jó a rendőrséggel való kapcsolattartás. Jelenleg ahogy műlcödnek a
lakásotthonok az tarthatatlan. Változtatásra van szükség és a legnagyobb méitékben a
körülményeken kellene ezt elkezdeni. Ezek a gyerekek borzasztó körülményekből j5nnek és
nem tudják városi szinten azt az ellátást biztosítani, amire szükség lenne. Magas az
öngyilkossági kísérletek száma. Akik a rendszerben varmak, tehát védelem alatt, azok nem
lakásotthonos gyerekek. Mit tudnak csinálni? Elvenni a családtól, hogyjobb körülmények közé
kerüljenek és nem biztos, hogy tudják majd ezeket a körülményeket biztosítani.
A Hepp iskola részéről mindent megtesznek, hogy ezekkel a gyerekekkel együtt működjenek.
A lakásotthonokkal is nagyon jó az együttműködés, bizonyos gyámokkal is nagyon jó az
együttműködésük. Tehát mindent megtesznek, de a rendszer egy kicsit torz.

Mucsi András bizottsági elnök: Nem tett le arról, hogy egy szakmai anyagot érdemes lenne
összeállítani külön erről a témáról. A lakásotthon az nem feltétlenül jelentene könnyítést?

Vidáné Endrődy Ildikó bizottsági tag: A nevelőszülők általában 12 éves kor után visszaadják
a gyerekeket. Akkor kezdődnek a problémák, hogy az ilyen gyerekek bekerülnek
lakásotthonokba. Itt szigorú szabályok kellenének ahhoz, hogy a gyerek megváltozzori, illetve
nagyon sok olyan gyerek van, akiknek speciális lakásotthonokba kellene kerülnie. Azonban
nem tudnak bekerülni, mert nincs hely. Ha Békésre egy normál szükségletű gyerekjönne, akkor
nem lenne baj, mert ha hozzáértő szakemberek vannak, akkor nincs gond. Már kialakult egy
befogadói kör, hogy hogy fogadják a gyerekeket, de speciális otthonba kellene mennie pár
gyereknek. Békéscsabán is elutasítják az egyházi iskolák a problémásabb gyerekeket. Ugyan
az a helyzet az egyházi kontra állami intézménnyel kapcsolatban is. Tehát a problémások
átkerülnek az állami szektorba, ezért kerülnek ide Békésre. Tavaly elég nagy gondot okozott
három tanuló, őket sikerült olyan helyre küldeniük, ahova valók. Rablások, betörések történtek
ezért a rendőrséggel nagyon hatékonyan együttműködtek. Fél évbe került mire ezt a három
fiatalt elvitték innen. Ez az osztályközösségek rovására megy és a lakásotthonok épsége is
tönkre megy. A deviáns magatartások fZ5llelhetők és az nagyon veszélyes.
Speciális osztályok kellenének, ahol az egyéb pszichés fejlődési rendellenességű gyerekeket
tudnák fejleszteni, ehhez kis létszámú osztályok kellenének.

Mucsi András bizottsági elnök: Vannak erre a helyzetre szakemberek? Jövő héten kedden lesz
tanács ülés és a művészet oktatásról is lesz szó és Aléné Kucsera Andrea fog beszámolót tartani
a gyógypedagógiáról. Ezek a gyerekek, akikről szó van, nem feltétlenül gyógypedagógiai
alanyok, de ettől függetlenül, ha lenne egy engedély, akkor erre lenne olyan ember, aki tudná
csinálni ezt a munkát?

Vidáné Endrődy Ildikó bizottsági tag: Van tanító gyógypedagógusuk. Itt az a nehéz, hogy
melyik intézménynek adja ezt a feladatot. Tehát ezt egy általános iskolába helyezik el, vagy
pedig egy gyógypedagógiai iskolában? Budapesten még nagyobb a baj, mert ott kétszázasával
viszik oda az ilyen gyerekeket és nem tudják őket elhelyezni. Tehát ez egy égető szükséglet
minden szinten.

Kádasné Öreg Julianna igazgató: Ennek a rendezése nélkül ezek a lakásotthonok soha nem
fognak jól működök lenni. Látják az ellenpólust is és azokból is hányatott sorsú gyerekek
lesznek, akik jól szituált családba születnek. Hét perc figyelmet kapnak a gyerekek, ezt egy
kimutatott statisztika. A jövő problémáit ezek a gyerekek fogják adni.
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Mucsi András bizottsági elnök: További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosít javaslat
nem volt, elfogadásra javasolja a határozati javaslatot a bizottság részéről.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma. 4 Jő

- Megállapította, hogy a bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsá%a

47/2024. (IV. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága az alábbi
határozat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a gyermekjóléti és gyermekvédelmi
feladatok 2023. évi ellátásáról szóló átfogó értékelést a határozat mellékletét képező
tartalommal elfogadja.

A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy gondoskodjon az elfogadott értékelés Békés
Vármegyei Kormányhivatal Gyámügyi és Igazságügyi Főosztálya részére történő
megküldéséről.

Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azonnal

3. napirend tárya: Tájékoztató a Békés Városi Szociális Szolgáltató Központ 2023. évi
munkáj áról

Mucsi András bizottsági elnök: Ismertette a határozati javaslatban foglaltakat. Megkérdezte,
hogy van —e bármilyen kiegészítés az anyaghoz? Hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító
javaslat nem volt, elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásná/jelenlévó’ bizottsági tagok száma: 4fő

- Megállapította, hogy a bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsáaa

48/2024. (IV. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága az alábbi
határozat elfogadását j avasolja a Képviselő- testületnek.

Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Békés Városi Szociális Szolgáltató
Központ 2023. évi munkájáról szóló tájékoztatót a határozat melléklete szerinti tartalommal
elfogadja.
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Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

4.napirend tár2ya: A Békési Férfi Kézilabda Kft. 2023. évi tevékenységéről szóló sakmai
és pénzügyi beszámoló és a 2024. évi üzleti terv elfogadása

Írásos előterjesztés csatolva ajegy’zőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja a1apján.

Mucsi András bizottsági elnök: Megkérdezte, hogy van —e bármilyen kiegészítés az anyaghoz?
Hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, elfogadásra javasolja a
határozatot.

Szavazás előtt megállapította, hogy a s:ava:ásnáljelenlévő bizottsági tagok száma. 4 Jő

- Megállapította, hogy a bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsáza

49/2024. (IV. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága az alábbi
határozat elfogadását j avasolj a a Képviselő- testületnek.

Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Békési Férfi Kézilabda Kft. 2023. évi
tevékenységéről szóló pénzügyi beszámolóját (mérlegét és eredmény kimutatását) és szakmai
beszámolóját, valamint 2024. évi üzleti tervét a határozat mellékletei szerint elfogadja.

Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azonnal

5.napirend tárgya: A Békési Kézilabda Sport Kft. 2023. évi tevékenységéről szóló szakmai
és pénzügyi beszámoló és a 2024. évi üzleti terv elfogadása

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzó’könyvhöz űz MÖtV. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztést. Megkérdezte, hogy van —e
bármilyen kiegészítés az anyaghoz? Hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem
volt, elfogadásra javasolja a határozatot.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma 4fő

- Megállapította, hogy a bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
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Humán ás Szociális Bizottsága
50/2024. (IV. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága az alábbi
határozat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Békési Kézilabda Sport Kft. 2023. évi
tevékenységéről szóló pénzügyi beszámolóját (mérlegét és eredmény kimutatását) és szakmai
beszámolóját, valamint 2024. évi üzleti tervét a határozat mellékletei szerint elfogadj a.

Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azonnal

6.napirend tárya: A Békés Turisztikai és Szolgáltató Kft. 2023. évi tevékenységéről szóló
szakmai és pénzügyi beszámoló és a 2024. évi üzleti terv elfogadása

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja cilapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztést. Megkérdezte, hogy van —e
bármilyen kiegészítés az anyaghoz? Hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem
volt, elfogadásra j avasolja a határozatot.

Szavazás előtt megállapította, hogy ci szava:ásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 4fő

- Megállapította, hogy a bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

51/2024. (IV. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága az alábbi
határozat elfogadását j avasolja a Képviselő- testületnek.

Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Békés Turisztikai és Szolgáltató Kft.
2023. évi tevékenységéről. szóló pénzügyi beszámolóját (mérlegét és eredmény kimutatását) és
szakmai beszámolóját, valamint 2024. évi üzleti tervét a határozat mellékletei szerint elfogadja.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

7napirend tárya: A Békés Városi Kulturális Nonprofit Kft. 2023. évi tevékenységéről szóló
szakmai és pétizügyi beszámoló és a 2024. évi üzleti terv elfogadása

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztést. Megkérdezte, hogy van —e
bármilyen kiegészítés az anyaghoz? Hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem
volt, elfogadásra javasolja a határozatot.
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Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma. 4 Jő

- Megállapította, hogy a bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsáza

52/2024. (IV 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága az alábbi
határozat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Békés Városi Kulturális és Nonprofit
Kft. 2023. évi tevékenységéről szóló pénzügyi beszámolóját (mérlegét és eredmény
kimutatását) és szakmai beszámolóját, valamint 2024. évi üzleti tervét a határozat mellékletei
szerint elfogadja.

Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azonnal

8.napirend tárya: Előszerződés kötése a 8-as számú háziorvosi körzet vonatkozásában

Mucsi András bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztést. Megkérdezte, hogy van —e
bármilyen kiegészítés az anyaghoz? Hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem
volt, elfogadásrajavasolja a határozatot.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 4$

- Megállapította, hogy a bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

53/2024. (IV. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága az alábbi
határozat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

1 . Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 1 . sz. melléklete
szerinti tartalommal előszerződést köt Dr. Nagy Enikő Annával (orvosi pecsétszám:
89253) a Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének az egészségügyi
alapellátás körzeteinek megállapításáról szóló 1 0/2022. (IV.29.) önkormányzati
rendelete 1 . melléklet 8. táblázat szerint meghatározott 8. számú felnőtt háziorvosi
körzet háziorvosi feladatainak ellátásáról.

2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti előszerződés
aláírására.
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Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azonnal

9.napirend tárya: Előszerződés kötése a 4. számú fogorvosi körzet vonatkozásábari

Mucsi András bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztést. Megkérdezte, hogy van —e
bármilyen kiegészítés az anyaghoz?

Szabó-Bimbó Mária osztályvezető: Ugyan az a sémája, mint a 8-as számú háziorvosi
körzetnek a betöltése. Letelepedési támogatásban részesülhetnek azok, akik tartósan betöltetlen
körzetben vállalnak alapellátási feladatokat. Polgármester úrral tárgyalt egy Dr. Ifkovi cs István
nevű fogorvos, aki vállalta egyéni vállalkozóként ellátni a 4. számú fogorvosi körzetben a
fogorvosi feladatokat. Ez a körzet Dr. Sándor Juditnak a körzete volt, ami az ő távozása után is
betöltetlen. Ellenben kezdettől fogva jól működik a helyettesítés a Dr. Bondár Ildikó fogorvos
által. Ugyanezt az eljárást folytatták le, megkeresték az Országos Korházi Főigazgatóságot, aki
kiadta a véleményét, hogy a Dr. Ifkovics István alkalmas a fogorvosi feladatok betöltésére.
A háziorvos hölgynél van annyi kitétel, hogy kell a szakmai felügyeletet ellátó orvos, mert még
nem szakvizsgázott háziorvostanból. Azonban ez a fogorvos úrnál nincs, mert több éve végzett
és fogorvosként dolgozik. Az előterjesztés azt tartalmazza, hogy csak előszerződést kötnek
vele, ahogyan azt a jogszabályok előírják. Az előszerződést követően, beadja a letelepedési
támogatás iránti pályázatát és praxis engedély iránti kérelmet fog az Országos Korházi
Főigazgatósághoz előterjeszteni. Ha megkapja a praxis engedélyt, akkor visszajön ez az
előterjesztés is a bizottság és a testület elé és akkor fogják megkötni a szerződést. Ebben lesz
az, hogy mikor fog rendelni és minden egyes körülménye a fogorvosi alapellátásnak. Utána a
praxis engedély birtokában fog tudni működni és a feladatellátási szerződés birtokában tud a
Békésesabai Járási Hivatal Népegészségügyi Osztályán működési engedélyt kérni.

Mucsi András bizottsági elnök: További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat
nem volt, elfogadásra javasolja a határozatot.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma. 4fő

- Megállapította, hogy a bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

54/2024. (IV. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága az alábbi
határozat elfogadásátjavasolja a Képviselő- testületnek.

1 . Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete a határozat 1 . sz. melléklete szerinti
tartalommal előszerződést köt Dr. Ifkovics Istvánnal (orvosi pecsétszám: 86771) a
Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének az egészségügyi alapellátás
körzeteinek megállapításáról szóló 1 0/2022. (IV.29.) önkormányzati rendelete 3.
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melléklet 4. 1 . táblázat szerinti vegyes fogorvosi körzet és a 4.2. táblázat szerint akörzethez tartozó iskolafogászat szerinti 4. számú fogorvosi körzet fogorvosifeladatainak ellátásáról.

2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1 . pont szerinti előszerződésaláírására.

Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azonnal

Mucsi András bizottsági elnök: További napirendi pont, bejelentés nem volt, így az üléstbefejezettnek nyilvánította.

K.m.f.

Mucsi András Vidáné Endrődy Ildiko’
bizottsági elnök j kv. hitelesítő
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